
 

  

 

 Okresní odborná rada historie a muzejnictví OSH Pardubice 

11.2.2025 - 18 hodin Obecní úřad Živanice 

 

Schůze byla zahájena v 18:05 hodin 

Přítomno 5 z 9 stálých členů 

Omluveni 4 členové, neomluven 0 

 

Aleš Kouba zahájil sezení rady a všechny členy přivítal v zasedací 

místnosti obecního úřadu v Živanicích. 

Ještě, než došlo k samotnému dalšímu jednání rady, tak Petr 

Vavřina všechny přítomné informoval o telefonickém rozhovoru 

před radou s p. Bohuslavem Cermanem – vznesení jeho žádosti o 

ukončení členství v radě ze zdravotních a časových důvodů. 

Všichni členové se shodli vyhovět p. Bohuslavu Cermanovi  

a ukončit k 11.2.2025 jeho členství v okresní odborné radě historie 

a muzejnictví. 

Dále byl navržen za nového člena rady Petr Vavřina, který 

doposud vykonával jen funkci zapisovatele a nebyl členem této 

rady. Při následném hlasování rady o novém členství v radě, byl 

Petr Vavřina jednohlasně schválen jako člen okresní odborné rady 

historie a muzejnictví od 11.2.2025. 

Plánovanou návštěvu krytu, CO co je na Dubině, kterou má na 

starosti pan Kyncl zajistí Hana Košťálová – předpokládá se pondělí 

nebo středa od 17 hodin, radu bude o tom informovat. 

Bohuslav Hrachovina podal informaci, že protazím ještě nikdo nic 

neposlal správci webu na vložení na okresní stránky do Almanachu 

praporů na stránkách OSH Pardubice. Zatím je zde jen formulář 

pro vyplnění a vzor tiskopisu. 



 

  

 

Připomenutí termínu 26.7.2025 - 17.ročníku soutěže ručních 

historických hasičských koňských stříkaček v Mělicích, který bude 

tentokrát v červenci nadnesl Aleš Kouba. Dále všechny informoval 

o připravované propagační jízdě Pardubickým krajem ze Svitav do 

Litoměřic, na kterou byli již tři schůzky. Předpokládá se, že by 3 

historické automobily měly jet celou trasu této jízdy. Vše bude 

zaležet na finančním pokrytí celé této jízdy krajem. Jestli se podaří 

zajistit dostatek peněz bude rozhodovat, zda se akce uskuteční 

nebo ne. Ještě dodal termín krajské rady historie a to 2. dubna 

2025. Plánovaný výlet, předpokládá se hasičské muzeum, se bude 

konat až na podzim.  

 

Byla také stanovena další schůzka rady, která se bude konat 

15.dubna 2025 od 17 hodin v Újezdě u Přelouče. Schůzi rady 

v místě konání zajistí Milan Vosáhlo. 

 

 Schůze byla ukončena v 19:30 hodin 

Zapsal: Petr Vavřina 


